

## مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL - FUJAIRAH

F.O. Box, 967, Fujairah, United Arab Emirate: Tel: +971 (6) 9.222-4855 | Fax. +971 (0) 9.22 4954 | Acception Courovins Choul (www.courovins.choul

Ref No: OOEHS / Cir / 69 / 2021-22

December 19, 2021

## Circular to Parents: CBSE and IGCSE All Grades - Regarding Parent Teacher Council details

Dear Parents,

"A leader is one who knows the way, goes the way, and shows the way." - John C. Maxwell

We extend our heartfelt gratitude to all Parent Council Members (former and new) for their active participation in the Parent Council Investiture Ceremony held on Wednesday, 8th December 2021, on campus and making it a grand success.

We are pleased to share and introduce the new members of the Parent Teacher Council Team which will be referred as Our Own Parents Council 2021-23 for your information and ready reference. Please find attached the details.

Should you have any queries, concerns, suggestions or feedback, please feel free to reach and connect with the respective Segment / Grade / Section representative or CCA Coordinators.

We highly value your feedback and suggestions and we look forward to your valued partnership throughout.

Thanks for all your understanding and continued support.

نتقدم بخالص امتناننا لجميع أعضاء مجلس أولياء الأمور (السابقين والجدد) لمشاركتهم النشطة في حفل تكريم مجلس أولياء الأمور الذي أقيم يوم الأربعاء ، 8 ديسمبر 2021 ، في مبنى المدرسة والذي حقق نجاحًا كبيرًا.

يسعدنا مشاركة وتقديم الأعضاء الجدد لفريق مجلس أولياء الأمور والمعلمين والذي سيشار إليه باسم مجلس مدرستنا الثانوية الإنجليزية لأولياء الأمور 2021-23 لمعلوماتك ومرجعك الجاهز. يرجى الاطلاع على التفاصيل المرفقة.

إذا كان لديك أي استفسارات أو مخاوف أو اقتراحات أو ملاحظات ، فلا تتردد في الاتصال بمشرف المرحلة / الصف / الشعبة المعني أو منسقي CCA.

نحن نقدر تقديراً عالياً ملاحظاتك واقتراحاتك ونتطلع إلى شراكتك القيمة طوال الوقت.

شكرا لتفهمك ودعمك المستمر.

Thanks and Regards,

Dr S. Reshma Principal

